

2025-1. Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 5. marts 2025 kl. 18.30 hos Birgit.

Deltagere: Birgit, Inge Lise, Louise, Sofie, Tina, Allan og Birthe.

Ordstyrer: Louise

Referent: Birthe

Afbud: Rikke

Punkt	Kommentar/ referat	Ansvarlig
Pkt. 1. Godkendelse af referat	Referat nr. 9 fra 04.02.2025 – godkendt uden bemærkninger. Det underskrevne referat fra generalforsamlingen er udsendt til bestyrelsen og ligger tilgængelig på hjemmesiden.	
Pkt. 2 Nyt fra formanden	Konfirmationer i foråret 2025 – føl og hjælpere blev gennemgået og Birgit samlede sammen. Alle får en hilsen fra FG. Spørger evt. in på instruktørmødet, om der er kendskab til andre. DGI's Udspil kommer ikke længere som blad men kun digitalt. Nyhedsbreve fra DGI videresendes når de kan have interesse for FG.	
Pkt. 3 Nyt fra kasserer	Godtgørelsessedler er fremsendt til instruktører. Tilbage melding 9. marts.	
Pkt. 4 Bordet rundt incl. nyt fra trioerne	Senior trio (Birgit) – Birgit har aget over op nogle af opgaverne, så sommersæsonen kommer godt i gang. Herefter skal vi finde ud af en model fremover. Stavgang er opstartet den 4. marts – sidste tur 17. juni. Krocket starter når banerne i Lov frigives. Kaffedag den 10. marts – der er tilmeldt 83 deltagere til kaffe og fastelavnsboller. Sofie – Til opvisningen bruges banen fra Brøderup, så vores egen kan godt pakkes sammen tidligere. Juniorer og Brøderup Efterskole bruger banen fra Brøderup. Inge Lise – pjecen tilrettes så der ikke fremgår noget årstal i teksten. Er det måske en mulighed at leasing motionscyklerne – undersøges. Der søges diverse fonde om tilskud ifm. udskiftning af cyklerne- bl.a. Velux-fonden. OBS! Cykler må ikke være ordret eller indkøbt inden ansøgning og accept. Rikke – IB Louise – forespørgsel fra SFO. Vil nogle fra FG lave lidt gymnastik med dem et par gange om året. Måske op til 80 børn. Vil betale for instruktører – men hvem har mulighed? Tages op ifm. instruktørmødet i august. Tina – IB Allan – IB Birthe – IB. Birgit – opvisning i Arenaen lørdag – juniorholdet- og søndag spring mix. Kom i god tid, da der er meget andet samtidig. Der er lige lidt der skal følges op på, pga. Annes fald. Hun har sørget for rigtig meget i Senior Trioen. Birgit forsøger at holde hjulene i gang, indtil der er fundet en mere permanent løsning. Husk at give besked om hjælp – Birgit. Fladså Hallen – det er vigtigt, at Stig giver besked tilbage om bookinger er accepteret. Anne-Marie har desværre valgt at stoppe med MK-holdet onsdag aften. Det har kørt rigtig godt i mange år. Der arbejdes på at få nogle instruktører til at overtage holdet, måske som dele-instruktører. Tøjudvalg – Louise, Tina, Birgit og Sofie. Næste møde den 3. april kl. 18.30 hos Birgit.	
Pkt. 5	Tillykke med genvalget til Inge Lise og Rikke. Tillykke med valget til Tina og Allan og velkommen i bestyrelsen.	

Efter generalforsamling onsdag den 19/02 kl. 19.00	Evaluering af generalforsamling- gik rigtig fint med god opbakning. Vi kan selvfølgelig altid ønske, at flere møder op. Men det er nok fordi vi gør det godt nok. God ide med et pr sange. Der er en vakant stilling som 2. suppleant, tænk over mulige kandidater. HUSK – der skal vælges en ny formand til næste år. Gennemgang af opgavefordelingsskema. Vi blev enige om at vente med gennemgang, da opgaver ifm. opvisningen er vigtigere denne gang. Opgavefordelingen er en oversigt over hvilke opgaver der skal løses. Der er en ansvarlig, men opgaven kan godt uddelegeres.	
Pkt. 6	Louise gennemgik opgaveoversigten ifm. opvisningen. Der blev sat navn på de forskellige opgaver og Louise står for overordnede koordinering. Fotograf – Jørgen Stange Jensen samt Carsten Jensen (Anne's mand) står for foto. Liste med navne på instruktører og hjælpere lægges i depotrum. Krydser af når man går og tager en blomst med hjem. Dem der ikke kan komme – en anden tager blomst med, eller den kan hentes hos Birgit. Annoncering af opvisning på skærme, hjemmeside og FB. Kommer ikke i avisen. Der bestilles 75 sandwich og blomster til instruktører og hjælpere. Birgit og Birthe sørger for indkøb til salg i Cafe. Opvisningsprogram er lagt på hjemmesiden og sendt ud til alle medlemmer. Der trykkes 100 stk. almindelig A4 til at ligge i hallen og 10 stk. A3 til ophængning. OBS! Af hensyn til caféen – Brøderup Ungdomsskole kommer allerede kl. ca. 12.45. Brøderup bruger egne redskaber som opstilles kl. 15.10, så de også kan bruges af juniorholdet.	
Pkt. 7 Instruktørmøde den 19.03.2025 kl. 17.00- 21.00 på Cafe Kilden	Forplejning: <u>Til mødet:</u> Drikkevarer og slik – Vi ser, hvad vi har tilbage efter opvisning. Jeg har fået en æske Guldbarre af ProfilButikken, deles ud i skåle. <u>Spisning:</u> Forslag til menu: 2 slags kød, 2 salater, flødekartofler og smørstegte kartofler? Og 2 slags sovs. Dessert - is. Lyder rigtig fint, det er en aftale. <u>Drikkevarer:</u> Vin, øl, sodavand og kaffe/the. Emner: <u>Evaluering af sæson</u> <u>Evaluering af opvisning</u> – Louise? <u>Næste sæson</u> – hvem fortsætter og hvilke hold – jeg laver stor plakat til posters som sidste år. Indkøb af nye/flere redskaber. Nedsættelse af udvalg? Vigtigt at vi får en god snak om sæsonen der er gået og hvad vi evt. skal sætte fokus på til næste sæson.	
Pkt. 8 Sommersæsonen 2025	Program for sommersæson 2025 er færdigt og udsendt til alle medlemmer og tilmeldinger er godt i gang. Opslag er sat op i hallerne og ligger på infoskærmene og på FB. Tilslutninger er allerede godt i gang. Der laves nogle A5 flyers til opvisningen, som kan tages med hvis man har lyst/ er interesseret. Stillingtagen til yngre deltagere på formiddagsholdene, kan man godt det, hvis man ikke er 65+. Ja, det kan man godt, kan være personer med skiftende vagter eller lignede. MEN- der kan ikke tegnes Wildcard 65+. Maxi-wildcard giver adgang til alle aktiviteter. Pris – spørg ind ved interesse. Er der specielle tilskud som kræver at man er fyldt 65? Skal undersøges. Måske pris på biking skal være lidt højere for personer under 65. Men ellers – ja.	

Pkt. 9 Vintersæsonen 2025/2026	Der afholdes halfordelingsmøde tirsdag den 11. marts 2025 kl. 19.00 i Kultursalen. Tina og Birgit deltager. Nedsættelse af udvalg til udformning af vinterprogram. Hvem vil være med? Instruktører? Spørger ind på instruktørmødet.	
Pkt. 10 Frivillighed/ opgavebeskrivelser	Opgavebeskrivelser. Til næste møde – Indkøb af redskaber - Birgit Reparation og vedligehold af redskaber- Birgit. Opvisning – Louise. Måske kan "Opgaveoversigt til opvisningen" vedlægges og så en kortere tekst i opgavebeskrivelsen (forslag BG).	
Pkt. 11 Eventuelt	IB Sofie er måske forhindret i at deltage i bestyrelsesmøderne i april og maj.	
Pkt. 12 Næste møde	2025- • 11. marts 2025- halfordelingsmøde Fladså Hallen kl. 19.00 • 16. marts 2025 -Gymnastikopvisning i Fladså Hallen. • 19. marts 2025- Instruktørmøde på Cafe Kilden, er booket. • 22. april 2025- Bestyrelsesmøde hos Birgit • 27. maj 2025- Bestyrelsesmøde hos Inge Lise • August 2025 – bestyrelsesmøde ??? • 21. august 2025 – Instruktørmøde Kultursalen kl. 17.00-21.00.	

Mødet slut kl. 22.05.

2025.03.11. – ref. Birthe Grand